

Title (en)

Device for labelling packages or similar articles with sleeve shaped labels.

Title (de)

Vorrichtung zum Anbringen von hülsenförmigen Etiketten auf Verpackungen oder ähnlichen Gegenständen.

Title (fr)

Dispositif pour la pose de manchons d'étiquetage sur des emballages ou similaires.

Publication

**EP 0637546 A1 19950208 (FR)**

Application

**EP 94401780 A 19940802**

Priority

FR 9309629 A 19930804

Abstract (en)

The device includes a device (4) for supplying sleeves which is arranged above and perpendicular to the conveyor (2) and a stretching (drawing) device including two pairs of horizontally movable drawing (stretching) devices (6) arranged obliquely with respect to the direction of conveying of packages by the conveyor, each pair of drawing devices being arranged on either side of the conveying path and being vertically movable between the conveyor and the supply device for gripping a sleeve and positioning it on a package. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le dispositif comporte un dispositif (4) d'alimentation en manchons disposé au-dessus et à la verticale du convoyeur (2) et un dispositif d'étrage comportant deux paires d'étrieurs (6) mobiles horizontalement et disposés en oblique par rapport à la direction de convoyage des emballages par le convoyeur, chaque paire d'étrieurs étant disposée de part et d'autre du chemin de convoyage et étant mobiles verticalement entre le convoyeur et le dispositif d'alimentation pour la préhension d'un manchon et sa mise en place sur un emballage. <IMAGE>

IPC 1-7

**B65C 3/06**

IPC 8 full level

**B65C 3/06** (2006.01)

CPC (source: EP KR)

**B65C 3/065** (2013.01 - EP); **B65C 9/00** (2013.01 - KR)

Citation (search report)

- [X] EP 0111244 A1 19840620 - KONSTANTIN ANATOLE E
- [A] EP 0320376 A1 19890614 - PROTECTION DECORATION CONDITIO [FR]
- [A] FR 2631924 A1 19891201 - AFRIQUAFAER INGENIERIE [FR]

Cited by

EP2199219A3; US8584334B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0637546 A1 19950208; EP 0637546 B1 19960911; AT E142579 T1 19960915; BR 9403151 A 19950411; DE 69400518 D1 19961017; DE 69400518 T2 19970430; DK 0637546 T3 19970317; ES 2095138 T3 19970201; FR 2708566 A1 19950210; FR 2708566 B1 19951020; GR 3021972 T3 19970331; KR 100214457 B1 19990802; KR 950005700 A 19950320; ZA 945778 B 19950320**

DOCDB simple family (application)

**EP 94401780 A 19940802; AT 94401780 T 19940802; BR 9403151 A 19940803; DE 69400518 T 19940802; DK 94401780 T 19940802; ES 94401780 T 19940802; FR 9309629 A 19930804; GR 960403402 T 19961211; KR 19940019269 A 19940804; ZA 945778 A 19940803**